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科普书里的奇妙世界

我非常喜欢看科普书，因为科普书能让我了解很多平时不懂的事情。每次翻开一本科普书，

我都像打开了通向新世界的大门。我喜欢看关于动物、植物、宇宙和科学实验的书，每一页都让

我觉得新奇。

记得有一次，我读了一本关于海洋生物的科普书。书上介绍了各种各样的海洋动物，有巨大

的鲸鱼，有可爱的海豚，还有五颜六色的小鱼。书上还有很多有趣的照片和插图，让我仿佛身临

其境。我甚至学会了一些海洋生物的名字，并试着在家里的水族箱里观察小鱼。那一刻，我感到

特别快乐，因为书让我看到了现实中难以接触到的世界。

有时，我也会读一些关于科学实验的科普书。书里的小实验不需要复杂的工具，但每次做实

验，我都会认真观察现象，写下结果。比如，我做过“纸桥承重”的实验，通过实验发现，折叠

纸张可以增加承重能力。这让我明白了很多物理原理，学习知识变得生动有趣。

通过阅读科普书，我学到了很多知识，也培养了探索精神。每当我在书中发现新知识时，我

会和家人分享，大家一起讨论，感觉特别开心。读书不仅增长了我的见识，也让我对世界充满好

奇。

我觉得养成读书的习惯非常重要。无论是故事书、漫画还是科普书，每天读书都能让我们学

到新东西，增长见识。我希望自己能一直保持读书的习惯，让知识丰富我的生活。

The Wonderful World in Science Books

I really enjoy reading science books because they let me understand many things I

usually don't know. Every time I open a science book, it feels like opening a door to

a  new  world.  I  like  books  about  animals,  plants,  the  universe,  and  science

experiments. Every page makes me feel amazed.

I remember once I read a science book about marine life. It introduced all kinds

of sea animals, including huge whales, adorable dolphins, and colorful little fish.

There were also many interesting photos and illustrations that made me feel like I

was actually there. I even learned some names of sea creatures and tried to observe

the small fish in my home aquarium. At that moment, I felt very happy because the

book let me see a world that is hard to experience in real life.

Sometimes, I also read science books about experiments. The little experiments in

the book didn't need complicated tools, but every time I did an experiment, I

carefully observed the phenomena and wrote down the results. For example, I did a

"paper bridge weight" experiment and discovered that folding paper increases its

strength. This helped me understand many physics principles, making learning lively

and interesting.

Through reading science books, I learned a lot and developed a spirit of
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exploration. Whenever I discovered new knowledge in books, I would share it with my

family, and we would discuss it together, which made me very happy. Reading not only

broadened my knowledge but also made me curious about the world.

I think it is very important to develop a reading habit. Whether it's storybooks,

comics, or science books, reading every day helps us learn new things and broaden our

horizons. I hope I can maintain my reading habit and let knowledge enrich my life.


